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Protokoll vid styrelsemöte 2025-01-07, kl 19.00 via Zoom 
 

Deltagare:  Camilla Ravenna, ordf 
  Brita Freudenthal 
  Anita Östby, sekr 
  Christina Hûttner 
  Cindy Pettersson 
  Maria Pagmark 
  Lena Källman Larsson 

Adjungerade från  Louise Danckwardt-Lillieström 
valberedningen Christina Fogelmark 

 

Louise informerade från valberedningens arbete att samtliga ställer upp till 
omval. Ove Johansson är tillfrågad som ordförande till årsmötet. Ett medskick 
från valberedningen till årsmötet är att en utställningskommitté bör tillsättas 
med representanter från öst, väst och syd. Förslaget har varit uppe tidigare år 
men styrelsen har inte hittat några namn till kommittén. 

  

1. Mötet öppnas 
Camilla hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. Dagordningen 
Godkändes 

3. Val av justerare 
Lena justerar jämte ordföranden. 

4. Rapport från ordföranden 
Camilla har deltagit i rasklubbarnas ordförandemöte. Alla var eniga på 
mötet att klubbarna har problem med föryngringen. Diskuterades även 
ersättningen för funktionärer. Dom små klubbarna har inte ekonomiska 
resurser att betala ut exempelvis milersättning. 
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SvTeK vill ha namn från vår klubb till en arbetsgrupp inför det  
förberedande arbetet med EDS utställningen och efterarbetet. Beslutades 
att Cindy, Maria P och Lena K L deltar i det uppstartsmöte som blir den 21 
jan. Förslag på domare från vår sida: Torsten Himmrich, Stuart Plane, Jeff 
Corish, David Guy, Ante Lucin. 

Camilla och Christina deltog med hundar vid domarkonferensen i 
november. Tyvärr fick dom inte hör av som sades om resp hund. 

5. Rapport från kassören 
Arbetet med bokslutet ej påbörjat. En del medlemsavgifter börjar komma 
in. 

6. Rapport från sekreteraren 
En motion från Jenny Holgersson ang en information som finns på 
hemsidan om levershunt. Konstaterades att detta inte är en motion och 
inget för årsmötet att besluta om. Frågan gällde bortagande av artikeln 
från klubbens hemsida. Beslutades att informationen finns där då en 
diskussion kom igång i höstas och det är enbart en information om 
levershunt som kan förekomma på skotsk terrier.  

7. Skotte-Nytt 
Camilla gör ett stort arbete med tidningen men vi måste få fler att 
komma med bidrag. 

8.  Årsmötet 
Beslutades föreslå årsmötet en höjning av medlemsavgiften från 2026 till 
350 kr för helbetalande, familjemedlem 100 kr, bjuden medlem 150 kr 
samt utlandsmedlem 400 kr. Syd och väst måste komma in med underlag 
till verksamhetsberättelsen samt förslag till verksamhetsplan. 

9.  Övriga frågor 

Fanns inga. 

10. Nästa möte 
Blir 6 februarii 2025 kl 19.00 

11.  Avslutning 
Camilla avslutade mötet och tackade alla som deltog. 

 C
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1. Mötet öppnas 
Camilla hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 


2. Dagordningen 
Godkändes 


3. Val av justerare 
Lena justerar jämte ordföranden. 


4. Rapport från ordföranden 
Camilla har deltagit i rasklubbarnas ordförandemöte. Alla var eniga på 
mötet att klubbarna har problem med föryngringen. Diskuterades även 
ersättningen för funktionärer. Dom små klubbarna har inte ekonomiska 
resurser att betala ut exempelvis milersättning. 







SvTeK vill ha namn från vår klubb till en arbetsgrupp inför det  
förberedande arbetet med EDS utställningen och efterarbetet. Beslutades 
att Cindy, Maria P och Lena K L deltar i det uppstartsmöte som blir den 21 
jan. Förslag på domare från vår sida: Torsten Himmrich, Stuart Plane, Jeff 
Corish, David Guy, Ante Lucin. 


Camilla och Christina deltog med hundar vid domarkonferensen i 
november. Tyvärr fick dom inte hör av som sades om resp hund. 


5. Rapport från kassören 
Arbetet med bokslutet ej påbörjat. En del medlemsavgifter börjar komma 
in. 


6. Rapport från sekreteraren 
En motion från Jenny Holgersson ang en information som finns på 
hemsidan om levershunt. Konstaterades att detta inte är en motion och 
inget för årsmötet att besluta om. Frågan gällde bortagande av artikeln 
från klubbens hemsida. Beslutades att informationen finns där då en 
diskussion kom igång i höstas och det är enbart en information om 
levershunt som kan förekomma på skotsk terrier.  


7. Skotte-Nytt 
Camilla gör ett stort arbete med tidningen men vi måste få fler att 
komma med bidrag. 


8.  Årsmötet 
Beslutades föreslå årsmötet en höjning av medlemsavgiften från 2026 till 
350 kr för helbetalande, familjemedlem 100 kr, bjuden medlem 150 kr 
samt utlandsmedlem 400 kr. Syd och väst måste komma in med underlag 
till verksamhetsberättelsen samt förslag till verksamhetsplan. 


9.  Övriga frågor 


Fanns inga. 


10. Nästa möte 
Blir 6 februarii 2025 kl 19.00 


11.  Avslutning 
Camilla avslutade mötet och tackade alla som deltog. 
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